

1月1日至15日 早鳥獎賞 *125PV

Citrus Fresh精油調味料5mI+ Young Living賀年利是封一套

Citrus Fresh Vitality 5ml + a set Young Living Red Packets

190PV + *125PV

柑橘精油15ml+ \$150新會員入會優惠券

300PV + 190PV

AlkaLime健鹼檸(30包)

AlkaLime Stick Packs (30 packs)

Abundance複方精油 15ml+ Savvy Minerals 修容輪廓粉

以Citrus Fresh精油調味料自製橄欖油,再加入到食物蘸料,讓早餐和前菜散發前所未有 的清香!今個月我們繼續為大家送上利是封,讓您為親人送上豐盛祝福,一同迎接健康 新生活。利是封數量有限,送完即止

Try using Citrus Fresh Vitality to make Citrus Fresh-infused oil in salad dressings or as a dip for bread to enhance Inguishing driver research training to induce Citation and the stress in the activities and the stress in the stress that the refreshing flavor never came across before! If you miss the opportunity of getting our limited-edition red packets last month, here comes the chance! Our red packets give your family blessings of abundance! Limited auantitu while stock lasts!

總值Total Value HK\$99

擴香柑橘能營造清新氛圍,其醒神香甜的氣味,讓人耳目一新。

只要他們於購買任何一款高級入門套裝註冊成為會員時,在結帳之前輸入優惠券上的優惠代碼,便可得到 \$150的折扣優惠。立即轉贈新會員入會優惠券給YL的朋友吧!

Diffuse Tangerine essential oil to infuse your space with a sweet and refreshing aroma before your relatives and friends arrive. Its uplifting aroma helps you to create sweet memories for this gathering!

New member can also get HK\$150 discount on any Premium Starter Kit when they input the voucher no. before check-out. Let's share this lovely voucher to them!

總值Total Value HK\$466 (HK\$99 + HK\$217 + HK\$150)

其獨特配方配合檸檬和青檸精油,有助胃部維持最佳pH平衡,緩解偶發性的胃部不適。

Take AlkaLime on the go to soothe the occasional upset stomach. It can also naturally support pH balance with its lemon and lime oil infused exclusive formula.

總值Total Value HK\$861 (HK\$99 + HK\$217 + HK\$150 +HK\$395)

Abundance可以營造高頻率與和諧家居環境,助您吸引更多財富!

以不含化學物質、成份天然的Savvy Minerals礦物修容輪廓粉打「陰影」,讓您突顯自然輪廓。

Abundance oils that can help to create high and harmonious state of frequency, attracting huge abundance to your life! Without any toxic ingredients, the natural Savvy Minerals Bronzer lets you put your best face with shining confidence!

總值Total Value HK\$1,729 (HK\$99 + HK\$217 +HK\$150+ HK\$395 + HK\$500 + HK\$368)





適用於香港及澳門市場。所有獎賞數量有限,先到先得,送完即止。有關優惠條款及細則,請參閱Young Living官方網頁。 如有任何查詢,Young Living將保留最終決定權。





